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PROTOKÓŁ NR 5/24 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się w dniu 23.10.2024 r. 

o godz. 10:00 w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach. 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Bożenna Kozłowska – Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Lista obecności radnych Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Pabianicach 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 

2. Informacja nt. przyjęcia protokołu Nr 4/24 z dnia 25.09.2024 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 
 2024 rok – projekt 1. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 
 2024 rok – projekt 2. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 
 2024 rok – projekt 3. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
 Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2024 – 2035. 

7.  Sprawy różne. 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska poinformowała, że do przedstawionego 

porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag, w związku tym uważa porządek obrad 

za przyjęty. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska poinformowała, że nie zgłoszono 
żadnych uwag do treści wyłożonego protokołu nr 4/24 z dnia 25.09.2024 r. w związku 
z tym uważa protokół za przyjęty. 
 

Ad.3. 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta Pabianic na 2024 rok – projekt 1 (Zał. Nr 2) ) I. Zwiększa się plan 

dochodów bieżących o kwotę 71.848,94 zł, w tym:- zwiększenie dochodów o kwotę 

619,56 zł w związku z przyznaniem dodatkowych środków z PUP w Pabianicach na 
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dofinansowanie wkładu własnego na realizacje projektu pn. „Aktywna przemiana”,- 

zwiększenie dochodów o kwotę 65.100,04 zł (w tym: dofinansowanie z UE w kwocie 

54.684,03 zł, BP w kwocie 10.416,01 zł) na realizację projektu pn. „Cyberbezpieczny 

samorząd – zwiększenie poziomu cyberbezpieczeństwa w Urzędzie Miejskim w 

Pabianicach” w związku z aktualizacją harmonogramu rzeczowo-finansowewgo roku 

2024, - zwiększenie dochodów o kwotę 6.129,34 zł w związku ze złożonym do 

Wojewody Łódzkiego wnioskiem o przyznanie środków na wypłaty dodatków dla 

gospodarstw domowych w sprawie refundacji podatku VAT za dostarczone paliwo 

gazowe w ramach środków Funduszu Przeciwdziałania COVID - 19, zgodnie z ustawą 

z dnia 15 grudnia 2022 r. o szczególnej ochronie niektórych odbiorców paliw gazowych 

w 2023 r. w związku z sytuacją na rynku gazu. II. Zwiększa się plan wydatków 

bieżących o kwotę 71.848,94 zł, w tym: - zwiększenie wydatków w Miejskim Centrum 

Pomocy Społecznej o kwotę 619,56 zł w grupie wydatków świadczenia na rzecz osób 

fizycznych, - zwiększenie wydatków o kwotę 86.100,00 zł (w tym: dofinansowanie z 

UE w kwocie 54.684,03 zł, BP w kwocie 10.416,01 zł, wkład własny w kwocie 

20.999,96 zł) na realizację projektu pn. „Cyberbezpieczny samorząd - zwiększenie 

poziomu cyberbezpieczeństwa w Urzędzie Miejskim w Pabianicach”, - zwiększenie 

wydatków o kwotę 6.129,34 zł na sfinansowanie wypłaty dodatków dla gospodarstw 

domowych z tytułu refundacji podatku VAT za dostarczone paliwo gazowe (MCPS), - 

zmniejszenie wydatków o kwotę 20.999,96 zł w grupie wydatki związane z realizacją 

ich statutowych zadań w celu zabezpieczenia środków na wkład własny do projektu 

pn. „Cyberbezpieczny samorząd - zwiększenie poziomu cyberbezpieczeństwa w 

Urzędzie Miejskim w Pabianicach” (KPM). III. Po stronie wydatków dokonuje się 

przeniesienia: - w Miejskim Centrum Pomocy Społecznej w ramach wydatków 

bieżących na programy związane z udziałem środków UE, w kwocie 619,56 zł na 

realizację projektu pn. „Aktywna przemiana” w związku z przyznaniem dodatkowych 

środków z PUP w Pabianicach. 

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2024 rok – projekt 

nr 1. 

Głosowanie: za – 7, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały. 

Ad.4. 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian budżetu miasta Pabianic na 2024 rok – projekt 2. (Zał. Nr 3) )  I. Zwiększa 

się plan dochodów o kwotę 156.000,00 zł, w tym: 1) dochody bieżące (kwota 

zwiększenia 156.000,00 zł), w tym: - zwiększenie dochodów na § 0830 – wpływy 

z usług o kwotę 34.000,00 zł (Schronisko dla Zwierząt), - zwiększenie dochodów 

o kwotę 2.000,00 zł w związku z wpływem odszkodowania od ubezpieczyciela na 

poczet likwidacji szkody (uszkodzenie wygrodzenia torowiska przy skrzyżowaniu ulic 

Łaska/Ostatnia), - zwiększenie dochodów o kwotę 120.000,00 zł w związku 

z odliczeniami podatku VAT za rok bieżący, II. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 

156.000,00 zł, w tym: 1) wydatki bieżące (kwota zwiększenia 122.000,00 zł), w tym: 

- zwiększenie wydatków o kwotę 2.000,00 zł w Wydziale Infrastruktury Technicznej 

i Komunikacji w grupie wydatków związanych z realizacją ich statutowych zadań 

w związku z wpływem odszkodowania od ubezpieczyciela, - zwiększenie wydatków 
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o kwotę 120.000,00 zł w Miejskim Zakładzie Pogrzebowym w grupie wydatków 

związanych z realizacją ich statutowych zadań na zakup materiałów do sprzedaży, 

2) wydatki majątkowe (kwota zwiększenia per saldem 34.000,00 zł), w tym: 

- zwiększenie wydatków w kwocie 34.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy 

inwestycyjne w Schronisku dla Zwierząt w związku z utworzeniem nowego zadania 

inwestycyjnego pn. „Wymiana pokrycia dachu budynku administracyjnego”, 

- zmniejszenie wydatków w kwocie 43.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy 

inwestycyjne w Miejskim Zakładzie Pogrzebowym na zadaniu inwestycyjnym 

pn. „Zakup karawanu pogrzebowego” w związku z realizacją całości tego zadania 

w roku 2025, - zmniejszenie wydatków o kwotę 49.000,00 zł w grupie inwestycje 

i zakupy inwestycyjne w Wydziale Infrastruktury Technicznej i Komunikacji, 

- zwiększenie rezerwy inwestycyjnej o kwotę 92.000,00 zł. III. Wprowadza się zmiany 

do załącznika inwestycyjnego zgodnie z Zarządzeniami Prezydenta Miasta 

Nr 383/2024/P z dnia 09 października 2024 r i Nr 386/2024/P z dnia 09 października 

2024 r. IV. Po stronie wydatków dokonuje się przeniesienia: - w Wydziale Infrastruktury 

Technicznej i Komunikacji w ramach wydatków bieżących w grupie wydatków 

związanych z realizacją ich statutowych zadań w kwocie 11.215,00 zł. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska zapytała o utrzymanie systemu 

rowerowego.  

Zastępca Prezydenta Dawid Zakrzewski powiedział, że wcześniej była informacja, 

że zostaną podjęte rozmowy z partnerami, żeby z systemu wyjść. Natomiast w dniu 

wczorajszym odbyło się spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w tym zakresie 

i decyzja pozostały partnerów jest taka, aby ten projekt kontynuować świadomi 

skutków finansowych z tego wynikających. Miasto Pabianice optowało za tym, żeby 

ten projekt możliwie szybko zakończyć włącznie z możliwości zapłaty kary umownej 

w wysokości równej tej korekty finansowej, która nastąpiłaby. Natomiast pozostali 

partnerzy, którzy biorą udział w tym projekcie stanęli na stanowisku, że wolą takiej 

korekty nie ponosić i wolą kontynuować projekt nawet przy tych zwiększonych 

kosztach. W związku z konstrukcją umowy o partnerstwie, która Nas wiąże wyjście 

tylko jednego partnera z tego projektu wiązałoby się z przerwaniem całego projektu 

i wówczas, jeżeli byłyby to tylko Pabianice, to musiałyby ponieść całą kwotę korekty. 

Na to nie możemy się zgodzić, dlatego racjonalne jest kontynuowanie projektu 

do końca z pozostałymi partnerami. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska zapytała, jaki to jest koszt dla Naszego 

budżetu w przypadku kontynuacji tego projektu.  

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że w 2024 roku jest to kwota 

11.215  zł. Zgodnie z proponowaną do podpisania umową rok 2025 jest to kwota 

267.165  zł na utrzymanie tego systemu. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska stwierdziła, że będzie to 300.000 zł koszt 

dla budżetu w związku z tym, że miasto nie może odstąpić od tego projektu. 

Zastępca Prezydenta Dawid Zakrzewski powiedział, że gdyby miasto musiało ponieść 

w całości koszt tej korekty byłoby to około 400.000 zł. 

Radna Katarzyna Miękina zapytała o kwotę 120.000 zł w Miejskim Zakładzie 

Pogrzebowym. 
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Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że od roku 2024 został zmieniony 

sposób ewidencjonowania obliczonego podatku Vat. W latach ubiegłych wpływy z tego 

tytułu z Urzędu Skarbowego ewidencjonowane były na zmniejszenie wydatków i tym 

samym każda jednostka organizacyjna, która takie odliczenie miała jakby wznawiały 

jej się wydatki w danym roku. W bieżącym roku zaplanowano wydatki w jednostce 

organizacyjnej w kwocie netto, a vat wpłynął na dochody w związku z powyższym jak 

gdyby oddajemy do tej jednostki, aby mogła realizować dalsze zakupy. Ten podatek 

vat powinien zasilić budżet tej jednostki.  

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że realizowany jest plan 

budżetowy na dany rok, co roku uzupełniany jest budżet tej jednostki na zakupy. 

Zapytała, czy nie można zaplanować, żeby zostało to ujęte w budżecie wówczas te 

dodatkowe środki można byłoby wykorzystać na inne zadania. 

Dyrektor Tomasz Kloze powiedział, że w momencie konstruowania budżetu 

zaplanowane są wydatki, natomiast w okresie roku czasu nie są w stanie zaplanować 

wzrostu cen. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska stwierdziła, że MZP jest zakładem 

budżetowym, a inflacja podawana jest wskaźnikami, co roku zwiększany jest budżet 

Zakładu, to można byłoby zaplanować tak, aby te dodatkowe środki przeznaczyć na 

inne zadania. 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że każda z jednostek 

budżetowych w swoim projekcie umieszcza swoje planowane wydatki, natomiast biorą 

pod uwagę wypracowane dochody, niestety budżety są odpowiednio korygowane. 

Radna Katarzyna Miękina zapytała, co zostanie zakupione w ramach tej kwoty 

120.000 zł. 

Dyrektor Tomasz Kloze powiedział, że kwota ta zostanie przeznczona na bieżące 

potrzeby, na 1 listopada zostaną zakupione wkłady, znicze, wiązanki, kwiaty. 

Radny Marcin Krebs zapytał o zakup karawanu. 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska powiedziała, że karawan zostanie zakupiony, 

częściowo zapłacony będzie w 2024 roku, a pozostałe w kwocie 400.000 zł w roku 

2025, natomiast kwota 43.000 zł przesunięta jest na rok 2025 z uwagi na to, że nie 

będzie konieczności wypłaty zaliczki, a umowa zostanie podpisana w br. 

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2024 rok – projekt 

nr 2. 

Głosowanie: za – 7, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały. 

Ad.5. 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian budżetu miasta Pabianic na 2024 rok – projekt 3. (Zał. Nr 4) )  I. Zmniejsza 

się plan dochodów per saldem o kwotę 273.106,00 zł, w tym: 1) dochody bieżące 

(kwota zmniejszenia per saldem 273.106,00 zł), w tym: - zmniejszenie dochodów 

o kwotę 404.965,00 zł w Zarządzie Dróg Miejskich z tytułu wpływów z usług 
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(przesunięcie na rok 2025 - udział Pabianickiej Spółdzielni Mieszkaniowej w zadaniu 

dotyczącym przebudowy chodników i parkingów na terenie miasta Pabianic), 

- zwiększenie dochodów o kwotę 131.859,00 zł w związku z większymi niż planowano 

wpływami z dochodów z tytułu podatku od spadków i darowizn. II. Zmniejsza się plan 

wydatków per saldem o kwotę 273.106,00 zł, w tym: 1) wydatki bieżące (kwota 

zmniejszenia per saldem 273.106,00 zł), w tym: - zmniejszenie wydatków o kwotę 

498.106,00 zł w Zarządzie Dróg Miejskich w grupie wydatków związanych z realizacją 

ich statutowych zadań z przeznaczeniem na przebudowę chodników i parkingów na 

terenie miasta Pabianic, w związku z przesunięciami planowanych wydatków z roku 

2024 na 2025,- zmniejszenie wydatków w Wydziale Spraw Lokalowych w kwocie 

75.000,00 zł w grupie świadczeń na rzecz osób fizycznych w związku z rozliczeniem 

wypłat dodatków mieszkaniowych za okres 1.01.2024 r. - 31.10.2024 r., - zwiększenie 

wydatków o kwotę 300.000,00 zł w grupie dotacje na zadania bieżące w Wydziale 

Spraw Lokalowych z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej (wymiana urządzeń grzewczych oraz 

uszczelnienie przewodów kominowych). 2) wydatki majątkowe, w tym: - zmniejszenie 

wydatków o kwotę 767.106,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne 

w Zarządzie Dróg Miejskich na realizację zadania pn. „Przebudowa dróg gminnych”, 

w związku z przesunięciami planowanych wydatków z roku 2024 na 2025, 

- zmniejszenie o kwotę 470.000,00 zł w grupie inwestycje i zakupy inwestycyjne 

w Wydziale Inwestycji Miejskich na realizację zadania pn. „Dotacja na wymianę 

węglowych źródeł ciepła”, - zwiększenie wydatków o kwotę 170.000,00 zł w grupie 

inwestycje i zakupy inwestycyjne z przeznaczeniem na dotację celową dla Zakładu 

Gospodarki Mieszkaniowej na realizację zadania pn.: „Budowa przyłączy gazowych do 

nieruchomości - dokumentacja projektowa”, - ujęcie kwoty 1.067.106,00 zł 

na zwiększenie rezerwy inwestycyjnej. 

Radny Krzysztof Rąkowski zapytał o przyczyny przesunięcia na rok 2025 zadania 

dotyczącego przebudowy chodników i parkingów na terenie miasta Pabianic. 

Mieszkańcy liczyli, że w br. zaparkują swoje samochody w nowych miejscach, 

natomiast to zadanie będzie realizowane w przyszłym roku. Należało może od razu 

przeznaczyć na to zadanie w przyszłym roku wiedząc, ze tak mało czasu pozostało do 

jego realizacji. Zapytał również o zmniejszenia o kwotę 470.000 zł w grupie inwestycje 

i zakupy inwestycyjne w Wydziale Inwestycji Miejskich na realizację zadania pn. 

„Dotacja na wymianę węglowych źródeł ciepła”. Wielokrotnie padało to na komisjach 

i sesjach odnośnie tego, czy faktycznie ta kwota 2.000.000 zł zostanie faktycznie 

wykorzystana. Była deklaracja, że Urząd robi wszystko. Żeby te kwotę wykorzystać, 

natomiast ¼ tej kwoty nie będzie wydatkowana, a z drugiej strony zostaje zwiększana 

rezerwa inwestycyjna. Pokazane jest, że te środki faktycznie w budżecie się znajdują. 

Natomiast w odpowiedziach na interpelacje, jak mają się poczuć mieszkańcy ulicy 

Żytniej, Bocznej i innych, słyszą, że nie ma pieniędzy i cytowana jest wypowiedź 

z 2023 roku, że „…sytuacja budżetowa jest taka jaka jest….”. Zgadza się, że 2023 roku 

taka sytuacja była, w br. doszło do reformy jednostek samorządu terytorialnego, 

do Naszego miasta ma trafić w br. 9.500.000 zł, w przyszłym roku dochody będą 

większe o 43.000.000 zł. Sytuacja finansowa gmin zmienia się. Uważa, że dobrze, że  

nastąpi zmiana reformy finansów samorządów. Od 2023 roku ta ustawa nie została 

zmieniona. Nie zgadza się z tym tłumaczeniem, że nie ma pieniędzy, a zwiększana 

jest rezerwa, nie realizowane są zadania, nie przesuwamy tych środków na realizację 

tak potrzebnych inwestycji. Czym gorsi są mieszkańcy ulicy Żytniej, Dolnej, 
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Mickiewicza czy Słowackiego. Czyszczenie budżetu, potem sprawozdanie 

z wykonania budżetu, który będzie bliski 100% wykonania, nie pokaże prawdziwego 

obrazu zaniechania w realizowanych zadaniach. Powyższa argumentacja Go nie 

przekonuje i dlatego nie zagłosuje za tym projektem uchwały. 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska poprosiła, aby nie sugerować się kwotą ujętą 

w rezerwie inwestycyjnej, ponieważ nie oznacza to, że te środki nie zostaną 

wykorzystane w roku 2025, zostaną w nadwyżce roku 2025. Zaznaczyła, że budżet po 

stronie bieżącej obejmuje deficyt sięgający 10 mln zł i nie jest w stanie i nie może 

wykazać w inny sposób planu dot. dochodów i wydatków majątkowych, nie można 

wykazać, że finansowane są wydatki bieżące dochodami majątkowymi, a kwota która 

będzie zasilała budżet miasta w roku 2024 z rezerwy, którą faktycznie Ministerstwo 

będzie chciało przeznaczyć to jest planowana kwota 9,5 mln zł, której jeszcze nie ma, 

a to wcale nie oznacza, że planowana kwota dla budżetu na rok 2025 będzie wyższa 

o ponad 42 mln zł, bo jeżeli zaangażowana zostanie w budżet kwota 9,5 mln zł, która 

po stronie bieżącej zrównoważy ten budżet, to tym samym można powiedzieć, 

że w następnym roku dochody planowane przez Ministerstwo dla miasta nie będą 

wyższe o ponad 40.000.000  zł, a o 32.500.000 zł. W tej chwili są na etapie 

konstruowania projektu budżetu i uważa, że wcale nie będzie tak cudownie jeśli chodzi 

o planowane wydatki, gdyż z tej kwoty 32.500.000 zł kwota 14.000.000 zł zgodnie 

z wytycznymi ma zostać przeznaczona na potrzeby oświatowe m.in. na podwyżki dla 

nauczycieli  i wzrost płac dla wszystkich pracowników. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska stwierdziła, że uzupełnienie środków 

z budżetu państwa będzie 9.500.000 zł w br. i pokrywany jest deficyt tymi środkami, 

a w następnym z tytułu zmian w dofinansowaniu gmin miasto będzie miało jako 

dodatkową kwotę 32.500.000 zł. 

Zastępca Prezydenta Dawid Zakrzewski powiedział, że problem znalezienia 

wykonawców w zakresie robót chodnikowych ma charakter szerszy i nie dotyczy tylko 

Naszego miasta, ale także podmiotów prywatnych, czy podmiotów z sektora 

publicznego, gdyż w ostatnim okresie zmaga się PSM w zakresie własnych remontów 

chodnikowych. Przesunięcie to wynika z tego, że przy pierwszym udzieleniu 

zamówienia publicznego nie zgłosił się żaden oferent, a natomiast z takiego rozpytania 

rynku wynika to, że ten termin realizacji do końca tego roku jest zbyt krótki dla takiego 

wykonawcy związany z ryzkiem możliwych zmian atmosferycznych. Natomiast 

twierdzenie de facto, że inwestycja zostanie zrealizowana dopiero w przyszłym roku 

jest nieuprawniona i przedwczesna, ponieważ otwarcie ofert drugiego zamówienia 

publicznego ma nastąpić w dniu dzisiejszym. Starają się zabezpieczyć na te 

okoliczności pogodowe i stąd przesunięcie realizacji tego zadana wydatków na rok 

przyszły. Mieszkańcy tych ulic zostały zinwentaryzowane i zdają sobie z tego sprawę, 

że realizacja takich robót drogowych  w tamtych obszarach miasta też są konieczne 

i będą to sukcesywnie realizować. Cytowana w interpelacjach wypowiedź radnego 

z 2023 roku - doprecyzował, że dotyczyła budżetu na rok 2024. 

Radny Krzysztof Rąkowski ad vocem powiedział, że sytuacja dotyczyła roku 2023. Nie 

zgadza się z tym, że tych środków będzie mniej, bo będzie więcej. Zdziwiony jest tym, 

że najpierw robi się konferencję wiedząc o tym, że tak łatwo nie realizuje się takich 

inwestycji. Jeśli dzisiaj nastąpi otwarcie ofert to pod koniec sesji otrzymają  informację, 

czy te oferty wpłynęły. 
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Radna Katarzyna  Miękina zapytała, których ulic dotyczy projekt przyłączy gazowych 

do nieruchomości. 

Dyrektor Szymon Kozera powiedział, że w tej chwili podpisana jest umowa z Polską 

spółką gazownictwa wykonania przyłączy następujących adresów: ul. św. Jana 39, 

ul. Zgoda 2, ul. Północna 1 i 3, ul. Lutomierska 1. 

Radna Katarzyna Miękina powiedziała, że miała zgłoszenia mieszkańców 

ul. Sempołowskiej, została wystosowana interpelacja do Pana Prezydenta i gazownia 

odpowiedziała, że nie opłaca się wykonywać przyłączy w 7 domach. Zapytała, 

czy w związku z tym można  byłoby ująć w przyszłym budżecie ul. Sempołowską. 

Dyrektor Szymon Kozera powiedział, że na ul. Sempołowska nie ma zasobów 

gminnych, są to budynki prywatne.   

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2024 rok – projekt 

nr 3. 

Głosowanie: za – 5, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały. 

Ad.6. 

Skarbnik Miasta Katarzyna Muszyńska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata 2024 – 2035.  

(Zał. Nr 5)  Aktualizacja WPF spowodowana jest koniecznością urealnienia dochodów 

i wydatków budżetu. Szczegółowe wyjaśnienie zmian obrazuje załącznik 

nr 3 - „Objaśnienia przyjętych wartości do WPF Gminy Miejskiej Pabianice na lata 

2024-2035”. 

Następnie wobec braku pytań i uwag Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pabianice na lata 2024 – 2035. 

Głosowanie: za – 5, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały. 

Ad.7. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Komisji Budżetu i Finansów: 

– pismo PCM z dnia 10.10.2024 r. z prośbą o zabezpieczenie w budżecie Miasta 

Pabianic Pabianic środków w łącznej kwocie 2.600.000 zł.(Zał. Nr 6). 

Zaproponowała, aby w tej sprawie przedstawił swoje stanowisko Prezydent 

Miasta. 

Radny Krzysztof Rąkowski zaproponował zaprosić przedstawicieli PCM przy 

omawianiu wyników spółek. Zwrócił uwagę, że z jednej strony Zarząd Spółki PCM prosi 

o zabezpieczenie w budżecie Miasta minimum kwoty 2.600.000 zł, z drugiej strony na 

Radzie Sportu była dyskusja w sprawie finansowania klubów sportowych, dwa kluby 

są sponsorowane przez PCM. Zapytał, gdzie jest logika, ponieważ z jednej strony PCM 
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wnioskuje o pomoc, a z drugiej strony przeznacza środki na sponsoring, po trzecie 

płaci karę do Narodowego Funduszu Zdrowia, nie realizuje kontraktów. Uważa, 

że Komisja powinna uzyskać pełną informację w tej sprawie. 

– pismo ws. listy projektów, które na dzień udzielania odpowiedzi zostaną 

realizowane przy udziale środków zewnętrznych z dnia 10.10.2024 r. (Zał. Nr 7) 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że przejrzała pismo 

odnośnie Bulawarów i nie zauważyła tężni. Zapytała, czy zrezygnowano z projektu 

dot. tężni na Bulwarach im. Krusche 

Radny Krzysztof Rąkowski powiedział, że otrzymał odpowiedź na interpelację 

w sprawie tężni, natomiast nie zostało to ujęte w tym spisie. 

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że odpowiedź jest nie 

pełna. 

Radny Krzysztof Rąkowski stwierdził, że nie taka była intencja tego wniosku. 

Wymienione zostały zadania, które chcemy zrealizować, ale to miało pokazać z jakich 

programów, czyli wymienić konkretnie, z jakiego programu zamierzamy aplikować, 

jaka jest kwota dofinansowania, na razie widzimy kwotę projektu, niektóre są 

oszacowane dokładnie, wiemy jaki jest etap zaawansowania, natomiast to nam nie 

mówi jakie środki własne zabezpieczyć, czy stać będzie Nas na realizację wielu tych 

zadań. To miało służyć poznaniu strategii pozyskiwania środków, żeby z niektórych 

programów skorzystać trzeba przygotować dokumentację projektową i dlatego warto 

byłoby, aby zostało to uzupełnione. Nie ma informacji jaka będzie wartość 

dofinansowania, jaki będzie to program. Warto byłoby zapoznać się z tymi 

informacjami, ponieważ to pozwoli przygotować się Komisji do projektu budżetu miasta 

Pabianic na 2025 rok. 

Komisja przyjęła wniosek dotyczący uzupełnienia odpowiedzi Prezydenta Miasta 

Pabianic z dnia 10.10.2024 r. (KPM-I.1610.2.19.2024) w sprawie listy projektów, które 

będą realizowane przy udziale środków zewnętrznych, o informację, z jakich 

programów zamierzamy aplikować i jakie zostaną zabezpieczone środki własne. 

Głosowanie: za powyższym wnioskiem – 7,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0. Przyjęto 

 

Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska 

zamknęła posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów o godz. 10:30. 

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczyła 

 

   AGNIESZKA MICHEL                                       BOŻENNA KOZŁOWSKA 


